
 

 
Ballerup Lærerforening 
Danmarks Lærerforening - kreds 21 

 

Referat af Styrelsesmøde 
 

Mandag den 24. august 2020, kl. 12:30-15:30 
 
 
Dirigent/referent: PS/VL 
  

  
Pkt. 16 Meddelelser & indstillinger 
 
 

Nr. Dato Beskrivelse  Ordfører(e) 
1. 
 

11/8 Kredsformandsmøde  - 

2. 13/8 
 

Formøde Center-MED - 

3.  
 

17/8 PPR-betjeningen på Skovvejens Skole MR 

4. 
 

17/8 Temamøde Alle 

5.  
 

18/8 DLF-kursus i DLF-Insite KM+VL 

6.  
 

19/8 Møde med Anne Vang MR+KM 

7.  20/8 Hoved-MED 
 

MR 

8. 24/8 Hovedstyrelsesformøde - 
 

 

 

  
Pkt. 17 Nyt fra udvalgene 

Kort orientering 

  

  
Pkt. 18 Fælleskonferencen (13:15)    

Orientering og drøftelse 
Drøftelse af ”hvad tager vi med videre fra coronaskolen?” 

Det har været svært at få indhentet resultaterne fra skolernes Coronaundersøgelser fra flere 

skoleledere. Forvaltningen har haft samme udfordring. 

Der blev undervist med høj faglighed i Coronaskolen, men i få fag. Mange af de gode 

ting, vi tager med, er ressourcebindende. 

  

  
Pkt. 19 A20 (13:45)    

Drøftelse af situationen og den forestående urafstemning (bilag) 
Evaluering af det regionale TR-møde 
Forberedelse af medlemsmødet 

Drøftelse af aftaleresultatet. 



Positivt med mødet så hurtigt efter aftaleindgåelse, så man var godt forberedt, når man 

mødte kollegaerne. Dog svært for nogle, at få logistikken til at gå op. 
Lidt blandede meninger om ABC's præstation. 

MR fremlægger aftalen til faglig klub-mødet - oplæg på ca. 45 min. Herefter pause og 

til sidst spørgsmål. 

  

  
Pkt. 20 DLF kongres 2020 (14:30)    

Orientering og drøftelse  
MR orienterede om sit kandidatur til formandsposten i Danmarks Lærerforening. 
  

  
Pkt. 21 Coronasituationen (15:00)    

Status 
Medarbejdere og elever på 12 år eller derover får udleveret mundbind ifm. ekskursioner i 

offentlig transport. 
Rengøring er tilbage på niveau fra før Corona - skyldes primært økonomi. 
  

  
Pkt. 22 TR-opgaver, kommunikation og punkter til næste møde 
Drøftet 
  

  
Pkt. 23 Eventuelt 
VL undersøger videre vedr. aircondition - mindre støjniveau og udskiftning af CO2. 
  

  
Pkt. 24 Godkendelse af referat 
 
 

Kommende punkter:  
- TR’s rolle ift. medlemmernes indflydelse 

 
  

 


